



TOPOGRAPHIC CONTOUR INTERVAL - 100 FEET

This aeromagnetic survey and the production of this map were funded by the Geomapping for Energy and Minerals Program of the Earth Sciences Sector, Natural Resources Canada.
Ce levé aéromagnétique et la production de cette carte ont été financés par le programme de Géomapping pour l'énergie et les minéraux du Secteur des sciences de la Terre, Ressources naturelles Canada.

GSC OPEN FILE 6118 / DOSSIER PUBLIC 6118 DE LA CGC
YGS OPEN FILE 2009-16 / DOSSIER PUBLIC 2009-16 DE LA CGY

EQUIDISTANCE DES COURSES TOPOGRAPHIQUES - 100 PIEDS

RESIDUAL TOTAL MAGNETIC FIELD COMPOSANTE RÉSIDUELLE DU CHAMP MAGNÉTIQUE TOTAL

Authors: F. Kiss and M. Coyle

Data acquisition, compilation and map production by
Geodetic Airborne Survey, Saskatoon, Saskatchewan.
Carte produite par la Commission géologique du Canada, Ottawa, Ontario.

MCQUESTEN AEROMAGNETIC SURVEY
LEVÉ AÉROMAGNÉTIQUE MCQUESTEN

NTS 115 P/3 and 115 P/4 / SNRC 115 P/3 and 115 P/4
YUKON

Auteurs: F. Kiss et M. Coyle

L'acquisition, la compilation des données ainsi que la production des cartes furent effectuées par la Commission géologique du Canada, Saskatoon, Saskatchewan.
La personne et la supervision de la carte furent effectuées par la Commission géologique du Canada, Ottawa, Ontario.



OPEN FILE DOSSIER PUBLIC	Open file products that are not yet published through the CGC formal process.
6118	Les dossiers publics sont produits par le secteur public et sont publiés par la Commission géologique du Canada.

OPEN FILE DOSSIER PUBLIC	Open file products that are not yet published through the CGC formal process.
2009-16	Les dossiers publics sont produits par le secteur public et sont publiés par la Commission géologique du Canada.

Recommended citation:
Kiss, F. and Coyle, M., 2009.
Residual total magnetic field,
McQuesten Aeromagnetic Survey,
NTS 115 P/3 and 115 P/4,
Geological Survey of Canada, Open File 6118;
Yukon Geological Survey, Dossier Public 2009-16,
scale 1:50 000.

Notation bibliographique conseillée :
Kiss, F. et Coyle, M., 2009.
Levé aéromagnétique du champ magnétique total,
Survey aéromagnétique McQuesten,
SNRC 115 P/3 et 115 P/4,
Commission géologique du Canada, Open File 6118;
Commission géologique du Yukon, Dossier public 2009-16,
échelle 1:50 000.

The map of the residual total magnetic field was derived from data acquired during an aeromagnetic survey carried out by Geodetic Airborne Surveys during the period November 19, 2008 to January 19, 2009. The data were recorded using a split-beam cesium vapour magnetometer (IGRF) and a fluxgate gradiometer. The survey was conducted at an altitude of 400 m above ground level. Traverse and control line spacings were, respectively, 400 m and 2 400 m, and the aircraft flew at a nominal terrain clearance of 150 m. Traverse lines were oriented N42°E with orthogonal control lines. The survey was conducted using a Global Positioning System (GPS) receiver, a digital camera, a Global Positioning System and inspection of ground images recorded by a vertically-mounted video camera. The survey was flown on a pre-determined flight surface to minimize differences in magnetic values at the same location. The data were corrected for the effects of the Earth's magnetic field and a mutually leveled set of flight-line magnetic data. The leveled values were then interpolated to a 100 m grid. The survey area is bounded by 62°30'N to 63°15'N and 138°00'W to 137°15'W. Removal of the IGRF, representing the magnetic field of the Earth, can produce a residual component related essentially to magnetizations within the crust.

Digital versions of this map, corresponding digital profile and gridded data, and similar data for adjacent aeromagnetic surveys can be downloaded, at no charge, from Natural Resources Canada's Geoscience Data Repository for Aeromagnetic Data at <http://igdr.nrcan.gc.ca/aeromag/>. The data are available in various formats and may be purchased from the Geophysical Data Centre, Geological Survey of Canada, 615 Booth Street, Ottawa, Ontario, K1A 0E9. Telephone: (613) 955-5326; email: info@geog.nrcan.gc.ca.

Copies of this map may also be purchased from Geoscience Information and Sales, Yukon Geological Survey, CPO Box 2703 (K1C 2C6), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6. Telephone: (867) 667-5200; email: geosales@geog.yk.ca; website: <http://www.geology.gov.yk.ca/publications/>.

On peut télécharger gratuitement, depuis la section sur les Données aéromagnétiques de l'Ensemble de données géoscientifiques de Ressources naturelles Canada à l'adresse Web <http://igdr.nrcan.gc.ca/aeromag/>, des versions numériques de cette carte, des données numériques de profil et des données griddées. On peut également les obtenir en achetant des données issues des levés aéromagnétiques adjacents. On peut se procurer les mêmes produits, moyennant des frais, auprès du Centre géophysique de la Commission géologique du Canada, 615, rue Booth, Ottawa (Ontario) K1A 0E9. Les cartes sont aussi en vente au Géoscience Information and Sales, Commission géologique du Yukon, GPO Box 2703 (K1C 2C6), Whitehorse (Yukon) Y1A 2C6. Téléphone: (867) 667-5200; courriel: info@geog.nrcan.gc.ca.

On peut télécharger gratuitement, depuis la section sur les Données aéromagnétiques de l'Ensemble de données géoscientifiques de Ressources naturelles Canada à l'adresse Web <http://igdr.nrcan.gc.ca/aeromag/>, des versions numériques de cette carte, des données numériques de profil et des données griddées. On peut également les obtenir en achetant des données issues des levés aéromagnétiques adjacents. On peut se procurer les mêmes produits, moyennant des frais, auprès du Centre géophysique de la Commission géologique du Canada, 615, rue Booth, Ottawa (Ontario) K1A 0E9. Les cartes sont aussi en vente au Géoscience Information and Sales, Commission géologique du Yukon, GPO Box 2703 (K1C 2C6), Whitehorse (Yukon) Y1A 2C6. Téléphone: (867) 667-5200; courriel: geosales@geog.yk.ca; site Internet: <http://www.geology.gov.yk.ca/publications/>.

ISOMAGNETIC LINES

LIGNES ISOMAGNETIQUES

298

296

294

292

290

288

286

284

282

280

280

278

276

274

272

270

268

266

264

262

260

258

256

254

252

250

250 nT

50 nT

10 nT

2 nT

Magnetic depression

Dépression magnétique

ISOMAGNETIC LINES

250

50

10

nT

2

nT

1

nT

0

nT

-1

nT

-2

nT

-5

nT

-10

nT

-20

nT

-30

nT

-40

nT

-50

nT

-60

nT

-70

nT

-80

nT

-90

nT

-100

nT

-110

nT

-120

nT

-130

nT

-140

nT

-150

nT

-160

nT

-170

nT

-180

nT

-190

nT

-200

nT

-210

nT

-220

nT

-230

nT

-240

nT

-250

nT

-260

nT

-270

nT

-280

nT

-290

nT

-300

nT

-310

nT

-320

nT